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DNEVNI RED I ZAKLJUČCI S 

42. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

ODRŽANE 16.03.2021. U 11:50 SATI 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

                                    3. Izvješće o Rješenju Prosvjetne inspekcije 

4. Etički kodeks 

5. Pravilnik o načinu provođenja aktivnosti na promicanju spoznaje o  

    štetnosti duhanskih i srodnih proizvoda na zdravlje 

6. Izvješće o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa i mjera 

7. Razno 

Ad.1) Predsjednica Školskog odbora postavlja pitanje prisutnim članovima Školskog odbora ima li netko  

prijedlog za nadopunu ili izmjenu ovako predloženog dnevnog. Ravnateljica predlaže da se uvrsti nova 

t. 6. Izvješće o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa i mjera, a da t. 6. Razno postane t. 7. 

Nakon glasovanja konstatira da je današnji dnevni red jednoglasno usvojen. 

Ad.2) Nakon što je zapisnik s prethodne sjednice pročitan glasovanjem je s četiri glasa za i jednim 

suzdržanim prihvaćen (član je bio suzdržan jer nije sudjelovao na prethodnoj sjednici te se smatra ne 

pozvanim da daje mišljenje na zapisnik).  

Ad.3) Ravnateljica je predstavila prisutnima Rješenje Prosvjetne inspekcije. 

Riječ je bila o redovnom nadzoru, prvi put od 2014. Ravnateljica je izrazila zadovoljstvo nalazom i 

nadzorom. Nadzor je bio poučan, potvrđeno je da škola radi sukladno zakonu. 

Ad.4) Prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju predloženi Etički kodeks neposrednih 

nositelja odgojno-obrazovne djelatnosti O.Š. – S.E. Dolac. 

Ad.5) Svi prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju Pravilnik o načinu provođenja 

aktivnosti na promicanju spoznaje o štetnosti duhanskih i srodnih proizvoda na zdravlje. 

Ad.6) Svi prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju Izvješće o stanju sigurnosti i provedbi 

preventivnih programa i mjera poduzetim u cilju zaštite prava djeteta. 

Ad.7) –Raspravljalo se o pitanjima koja se tiču maloljetnika, a što predstavlja zakonom zaštićeni 

podatak. 



- Ravnateljica je prisutne izvijestila o situaciji u Školi vezanom uz COVID-19. U prvom polugodištu smo 

imali pet razreda u izolaciji, na kraći vremenski period i imali smo tri pozitivna zaposlenika. U drugom 

polugodištu imali smo jedan razred u izolaciji i jednog pozitvnog djelatnika, a u izolaciji smo ih imali 

nekoliko, ali zbog situacije u drugim školama. Županijski stožer nas je od jučer ovlastio da u dogovoru 

s Gradom odlučimo o modelu nastave, mi za sada po ovoj situaciji nastavljamo s nastavom u školi. 

-Ravnateljica je izvijestila da je imala sastanak sa STŠ – SMSI, predstavnicima Università popolare di 

Trieste i dvaju škola iz regije Apulija (Puglia) vezane uz projekt bratimljenja naših škola. Sudionici su 

vrlo pozitivni i entuzijastični, cijeli projekt je financijski pokriven od strane autonomne regije Furlanija 

– Julijska krajina (Friuli Venezia Giulia). Teme su vezane uz Građanski odgoj i obrazovanje, kod nas bi 

sudjelovali VII. i VIII. razredi, a u srednjoj II. i III. Fizički susret sudionika predviđen je za ožujak – travanj 

2022., ako pandemija dopusti. 

-Ravnateljica je izvijestila prisutne da je skupa s Tajnikom otkrila da u idućih dvije do četiri godine će 

nekih desetak zaposlenika steći uvjete za mirovinu. Ima dosta učitelja koji žele ići u mirovinu s prvim 

uvjetom, osjećaju se omalovaženi, kako od strane sustava tako i od roditelja. 

Prije svega će nedostajati učitelji razredne nastave za talijanska odjeljenja, Pula u prosjeku upisuje 

jednog studenta po generaciji, a prošle godine nije nijednog. Zatim su tu domar i kuharica, kadar s 

adekvatnom strukom i znanjem talijanskog je gotovo nemoguće naći u Rijeci. 

-Ravnateljica je izvijestila prisutne da je ovo prva godina u kojoj se održalo državno natjecanje iz 

talijanskog jezika pod službenim pokroviteljstvom Ministarstva i AZOO-a. Dosada se organiziralo kao 

suradnja škola i savjetnica za talijansku manjinu. Naših pet učenika se kvalificiralo na državnu razinu. 

Sada će im se ti bodovi priznati za upis u srednju školu, a što dosada nije bio slučaj. Također i njihovi 

učitelji u svojstvu mentora će dobiti bodove. 

-Gospodin Simonovich je na kraju ustvrdio da od svog dolaska u Školski odbor primjećuje napredak u 

radu Škole, a napredak je uvijek posljedica rada. 

Sjednica je zaključena u 12:50 sati. 

 

ZAPISNIČAR:                                                                                              PREDSJEDNICA: 

Robert Vukušić, v. r.                                                                              Ema Velčić Žvorc, v.r. 


